
RM.0052-3/05 
Protokół Nr XXX/05 

z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 30 marca 2005 roku w sali sesyjnej  
w Urzędzie Miejskim w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 21 radnych.  
 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 
1. Zygmunt Michalak    Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk   Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski    Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Aleksandra Szyszka    Skarbnik Gminy.  
5. Barbara Piłat     Kierownik Wydziału RGG UM . 
6. Maria Musiał     Kierownik Wydziału IPR UM.  
7. Janina Zakrzewska    Kierownik Wydziału Oświaty UM. 
8. Ryszard Chrzanowski   Dyrektor ZGKiM w Koronowie 
9. Kazimierz Kolander   Radca Prawny UM. 
 
Porządek obrad XXX sesji: 
 
1. Otwarcie obrad XXX sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXX sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady i z wykonania uchwał. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
7. Składanie interpelacji. 
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 
Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od 
nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie gminy Koronowo 
realizujących nowe inwestycje. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju 
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
stosowanych na terenie Gminy Koronowo. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXIX/335/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 lutego 
2005 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Koronowo. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia w oświatowych 
jednostkach budżetowych rachunku dochodów własnych. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu położonego pomiędzy drogą powiatową nr 1526 C a 
Kanałem Lateralnym we wsi Samociążek gmina Koronowo. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady 
Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów pomiędzy 
Nadleśnictwem Różanna a Gminą Koronowo (w: Koronowie, 
Samociążku, Sokole Kuźnicy i Mąkowarsku). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulicom 
w miejscowości Tryszczyn. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odpłatnego przejęcia przez 
Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie Wtelna. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Mąkowarsko. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Wierzchucin Królewski. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Tryszczyn. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Wilcze. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Salno. 
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26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 
Koronowo do Kujawsko - Pomorskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej w ramach Powiatu Bydgoskiego. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXIX/344/05 z dnia 23 lutego 2005 roku w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego o przyjęciu przez miasto Bydgoszcz 
zadań gminy w zakresie przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości do 
Izby Wytrzeźwień w Bydgoszczy. 

28. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej 
w Koronowie. 

29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
30. Zamknięcie obrad XXX sesji. 
 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXX sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył XXX sesję Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
Powitał wszystkich radnych, radnych wojewódzkich, radnych powiatowych, 
przybyłych gości, sołtysów, przedstawicieli: OKSM-ów i zakładów pracy, 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Burmistrza Koronowa, 
Zastępców Burmistrza Koronowa, Skarbnika Gminy i pracowników Urzędu 
Miejskiego w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
W sesji brało udział 21 radnych. 
Listę obecności radnych dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXX sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Dnia 23 marca 2005 r. wpłynął 
wniosek Burmistrza Koronowa treści następującej „Zgodnie z art. 20 ust. 5 
ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym tekst jedn. 
(Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.), wnioskuję do Pana 
Przewodniczącego o wprowadzenie do porządku obrad XXX Sesji Rady 
Miejskiej projektu uchwały dotyczącego sfinansowania celem opracowania 
„Strategii wsparcia dla osób niepełnosprawnych Gminy Koronowo”.  
Projekt ten dotyczy Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwój 
Zasobów Ludzkich, Priorytetu 1 „Aktywna polityka rynku pracy oraz 
integracji zawodowej i społecznej”, Działania 1.4 „integracja zawodowa 
i społeczna osób niepełnosprawnych”, Schematu a) Wsparcie osób 
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o znacznym i umiarkowanym stopniu niepełnosprawności na otwartym 
rynku pracy.  
Jest to drugi konkurs ogłoszony przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych.”  
Proponuję ten punkt wprowadzić do porządku obrad sesji jako 27a. 
Chciałbym złożyć wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
dodatkowego punktu – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
do realizacji w latach 2005-2007 projektu pn. „Hala Sportowo-
Widowiskowa” w Koronowie”. 
 
Wniosek przeszedł 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Punkt ten wchodzi jako 9a. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Związane z tym projektem są 
zmiany w wieloletnim planie inwestycyjnym. Wnoszę o wprowadzenie do 
porządku obrad punktu - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 
w wieloletnim planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007. 
 
Wniosek przeszedł 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Punkt ten wchodzi do porządku 
obrad dzisiejszej sesji jako 9b. 
Czy są dodatkowe propozycje dotyczące wprowadzenia zmian? 
 
Radny Tomasz Gordon – wnioskuję o zdjęcie z porządku obrad sesji 
punktu 9, ponieważ nie ma zmian w budżecie gminy na 2005 rok. 
 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po zmianach cały porządek 
obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Kto wnosi uwagi lub zastrzeżenia do 
protokołu z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu. 
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Radni 19 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących” i braku głosów 
„przeciw” przyjęli bez uwag i zmian protokół z obrad XXIX sesji Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady i z wykonania uchwał. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 
sesjami Rady i z wykonania uchwał przedstawił Burmistrz Koronowa 
Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdania przedstawionego przez Burmistrza Koronowa nie 
wnieśli uwag i zastrzeżeń. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedłożył informację o złożonych 
interpelacjach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Tomasz Poraziński 
 
Zapytanie.  
 
„Pragnę wrócić po raz kolejny do sprawy referendum śmieciowego, 
o którym się często mówi jednak władze nie wykazują dość 
zdeterminowania by doprowadzić choćby do zainicjowania tego procesu. 
Tymczasem za moment zacznie się kolejny sezon turystyczny a wraz z nim 
narzekania na śmieci w lasach i przydrożnych rowach. 
Zastanawiam się, czy Gmina Koronowo jest tak nieporadna, że musimy 
utonąć we własnych śmieciach, by zrobić to, co uczyniły, bez zbędnych 
trudności, gminy takie jak: Komorniki, Sanok, Starachowice czy 
turystyczna gmina Płaska w Puszczy Augustowskiej, gdzie podobnie jak 
u nas największymi śmieciarzami są niestety właściciele domków 
letniskowych. 
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Tymczasem, jak mówią badania, wraz ze wzrostem gospodarczym śmieci 
ciągle przybywa możemy więc przypuszczać, że problem nie zniknie, ale 
z roku na rok będzie się nasilał. 
Wprowadzenie uchwały śmieciowej poprzedzone referendum w gminach, 
które ją uchwałą przyjęły, zlikwidowano ten problem, a opłaty miesięczne 
na jednego mieszkańca za wywóz śmieci potrafiły spaść do 2,60 gr. 
w Starachowicach czy 4 zł. w Sanoku. 
Trzeba zwrócić uwagę także na pozytywny wpływ takiej uchwały, która 
poprawiła kondycję finansową zakładów komunalnych, angażujących się 
w obsługę wywozu śmieci. 
Właśnie zbliżają się wybory parlamentarne i prezydenckie. Przy ich okazji, 
jak czytamy w Polityce (nr 11/2005) z dnia 19 marca 2005 r. można 
przeprowadzić gminne referendum, w którym mieszkańcy zadecydują 
o losach omawianego podatku śmieciowego. 
Jestem przekonany, że jeśli władze miasta przygotują odpowiednią 
kampanię informacyjną i zrobią wszystko, by mieszkańców gminy 
przekonać do tego pomysłu, używając przykładów i rozsądnych 
argumentów, mogą liczyć na sukces. Zabiegi te oczywiście wymagają 
pewnego wysiłku ze strony wszystkich samorządowców, uważam jednak, 
że warto to podjąć, bo prawdopodobnie jest to jedyny sposób na pozbycie 
się stale powracającego i niewątpliwie uciążliwego problemu, jakim są 
śmieci.” 
 
Radny Alfons Malinowski  
 
Wnioski: 
 
„1. Na Placu Zwycięstwa miejsca dla niepełnosprawnych oznakować farbą- 
    koperta z emblematem niepełnosprawnych. 
2. Wniosek Rady Miejskiej Koronowa do Rady Miasta Bydgoszczy o zmianę 

uchwały w sprawie zwolnień osób, które ukończyły 65 lat za usługi 
przewozowe środkami miejskiego transportu zbiorowego w Bydgoszczy 
osób zamieszkałych w Gminie Koronowo. 

3. Wystąpić z apelem do ościennych Gmin o poparcie zmiany uchwały 
Rady, którą proponuje Rada Gminy Koronowo. 

Uzasadnienie. Mieszkańcy Gminy Koronowo przez swoje długie lata 
pracowali w Bydgoszczy dla dobra Miasta. Obecnie ukończyli 65 lat i nie są 
gorszymi od osób zamieszkałych w Bydgoszczy.  
Przez Gminę Koronowo przepływa rzeka Brda, o którą Rada Gminy 
Koronowo bardzo dba, aby była czysta, gdzie Miasto Bydgoszcz korzysta.”  
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Radny Stanisław Gliszczyński  
 
„1. Nie otrzymałem wyczerpującej odpowiedzi dot. przeprowadzonych 
kontroli w zakresie stosowania ustawy „Prawo Zamówień Publicznych” 
Proszę o przedstawienie protokołów (zaleceń) pokontrolnych Radzie (jeżeli 
jest to możliwe dzisiaj) z już zakończonych kontroli w podległych 
jednostkach. 
 
2. Czy Urząd Kontroli Skarbowej przeprowadził kontrolę w ZGKiM jeżeli 
tak, to jakie są wnioski pokontrolne? 
 
3. Czy prawdą jest, że nastąpią jakieś zmiany personalne w wydziałach 

Urzędu? Jeżeli tak, to jakie? I z jakich powodów? 
Proszę o odpowiedzi na piśmie”. 
 
Radny Józef Helmin 
 
Zapytania: 
 
1. Kiedy przewiduje się naprawę odcinka drogi asfaltowej z Buszkowa od 

młyna w kierunku Łąska Wielkiego (około 800 m) 
2. Kiedy planuje się podłączenie mieszkańców Wilczej Góry do nowo 

wybudowanego wodociągu? 
 
Wniosek. 
Zwracam się z prośbą o wystąpienie Urzędu do zarządcy drogi nr 243 
o posprzątanie z dużych głazów, kamieni oraz wyfrezowanie pieńków po 
ściętych drzewach na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową 25 do 
miejscowości Wierzchucin Królewski. 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 
Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Punkt zdjęty z porządku obrad XXX sesji. 
 
Ad. 9a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w latach 2005-2007 projektu pn. „Hala Sportowo-
Widowiskowa w Koronowie”. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
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Radny Stanisław Gliszczyński – jaki Pan Burmistrz przewiduje kredyt na 
pokrycie tego zadania?  
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – dokładnie i precyzyjnie to trudno 
będzie odpowiedzieć, ponieważ ten obecnie przewidziany koszt 7 mln. 720 
tyś. zł. to jest koszt przed przetargiem. Zakładamy, że po przetargu koszt 
może być nieco niższy. Na dzień dzisiejszy mamy zabezpieczone środki 
1 mln z obligacji, 900 tyś. zł. ze sprzedaży Ośrodka „Zacisze”. Jeśli by 
przyjąć taką wersję, że żadnych innych pozostałych środków nie 
moglibyśmy pozyskać z zewnątrz, to wtedy zmuszeni byśmy byli 
dodatkowo wziąć kredyt na ok. 1,5 mln. zł. w rozłożeniu na trzy lata, albo 
można by o dalszy 1 mln. wyemitować obligacje, a pozostałe 500 tyś. 
rozłożyć na trzy lata. Nie ukrywam, że ta dzisiejsza uchwała jest naszym 
pewnym zabezpieczeniem, bo my nie ustajemy w walce i staraniach 
w pozyskiwaniu środków. Dowiedzieliśmy się, że jest szansa pozyskania 
ok. 15% środków dodatkowych na tego typu zadania. Na dzień dzisiejszy 
w sposób jednoznaczny nie zadecydowano, że nie można korzystać ze 
dwóch źródeł, myślę tu o Funduszu Rozwoju Regionalnego. Gdyby to 
okazało się pomyślne to bylibyśmy w przyzwoitej sytuacji. Chciałbym tu 
Wysokiej Radzie przedłożyć, że my do tej inwestycji byliśmy dość dobrze 
przygotowani, przyjmując tą wersję, o której mówiliśmy do tej pory, że 
jest możliwość pozyskania 75% dotacji z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
i 10% dotacji od Wojewody plus środki, które mamy. W tej chwili sprawy 
potoczyły się jak potoczyły i szukamy innego rozwiązania. Będziemy 
jeszcze na ten temat szczegółowo rozmawiać na poszczególnych 
Komisjach Rady, ponieważ ta uchwała ma charakter intencyjny. Natomiast 
do podpisania umowy jest sporo czasu i nim ostatecznie taką umowę 
podpiszemy to jeszcze się nad tym poważnie zastanowimy.  
Z tego Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Kujawsko-
Pomorskiego jest możliwość pozyskania środków do 50%. Jeśli by nas tak 
potraktowano, że otrzymalibyśmy mniej niż 50%, to w ogóle takiej umowy 
ja nie podpiszę, bo nie chciałbym wprowadzać obciążenia tak poważnego 
dla Gminy, szczególnie w tym okresie. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – przy podpisywania umowy, w przypadku 
gdybyśmy nie otrzymali z innych źródeł dofinansowania to musi być jakaś 
promesa bankowa, że bierzemy jakiś kredyt? 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – tak. 
 
Radny Michał Gmys – Panie Burmistrzu ja odnośnie zaciągania kolejnego 
kredytu, ciężko pracujemy, dzielimy te pieniądze tu na kulturę, tu na 
sport, czy my za bardzo nie pogrążymy się w kredytach. Mieliśmy mieć 
dofinansowanie do budowy hali najpierw do 75% teraz do 50%, ja 
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naprawdę się obawiam, czy nasz budżet wytrzyma takie obciążenie, gdy 
dołożymy kolejny kredyt, gdzie tych kredytów do spłacania nie jest tak 
mało. 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – obawy Pana radnego na pewno 
są uzasadnione. Powtarzam w przypadku, gdy nie będzie zagwarantowane 
umową dofinansowanie w wysokości 50% to ja takiej umowy nie 
podpiszę, bo na to Gminy nie będzie stać. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – to nasze zadłużenie nie jest aż takie 
wielkie? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – w tej chwili zadłużenie wynosi 
19 przecinek ileś procent. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński - § 2 „Realizacja projektu pn. „Hala 
Sportowo-Widowiskowa w Koronowie będzie finansowana ze środków 
budżetu gminy w wysokości 3.860.340,52 zł. (w tym: 1.000.000,00 zł. – 
obligacje, 2.460.340.52 zł. – kredyt) co stanowi 50 % kosztów projektu” 
400 tyś. zł. gdzieś zginęło. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – te 400 tyś. zł., to środki które 
mamy. 
Radny Stanisław Gliszczyński – 3.860.340,52 zł., a milion złotych plus 
2.460.340.52 zł., to jest 3.460.340,52 zł. i brakuje 400 tyś. zł. Nie może to 
stanowić 50% kosztów projektu. 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – tu jest pokazane, że cały koszt to 
ok. 3 mln. 800 tyś. zł. w tym: milion-obligacje, ponad 2 mln. kredyt , a te 
400 tyś. to mamy środków własnych. 
Radny Stanisław Gliszczyński – te 400 tyś. zł. ta kwota powinna być 
wpisana w projekcie uchwały.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – niech ktoś jednoznacznie odpowie 
na to pytanie, może Pani Skarbnik. 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – w nawiasie trzeba wpisać „400 tyś. 
zł. – własne środki budżetu”. 
Radny Stanisław Gliszczyński – czy nie należy w związku z tym 
przeredagować § 3? 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – nie trzeba, tu jest dobrze. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/347/05 w sprawie przyjęcia do realizacji 
w latach 2005-2007 projektu pn. „Hala Sportowo-Widowiskowa 
w Koronowie” podjęta została 19 głosami „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących” i braku głosów „przeciw”. 
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Uchwałę dołączono do protokołu z sesji. 
 
Ad. 9b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 
w wieloletnim planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 
2003 – 2007. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania do projektu uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/348/05 w sprawie zmian w wieloletnim planie 
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007 podjęta 
została 19 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących” i braku 
głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień 
w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie 
gminy Koronowo realizujących nowe inwestycje. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński - § 9 ust. 1 ppkt b i c cytuję „Zwolnienie 
określone niniejszą uchwałą nie stosuje się do przyznawania pomocy 
publicznej przedsiębiorcom:” i teraz ppkt b) pomocy udzielanej dla 
działalności i tak samo ppkt c) pomocy uwarunkowanej użyciem 
towarów..... Nie bardzo widzę tu związku nie wiem, o co tu chodzi? 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – zasady pomocy publicznej 
przedsiębiorcom są ściśle określone i z tego, co mi wiadomo to paragraf 9 
punkt a, b i c jest prosto spisany z dyrektyw unijnych. Musimy sobie zdać 
sprawę, że obecnie nad prawem polskim stoi prawo unijne. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Panie Burmistrzu ja się zgadzam, ale 
proszę niech Pan przeczyta ustęp pierwszy w jednym ciągu z ppktem b). 
  
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – „Zwolnienie określone niniejszą 
uchwałą nie stosuje się do przyznawania pomocy publicznej 
przedsiębiorcom: pomocy udzielanej dla działalności związanej 
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z wywozem, mianowicie pomocy związanej bezpośrednio z ilością 
wywożonych produktów ustanowieniem i funkcjonowaniem sieci 
dystrybucyjnej lub wydatkami bieżącymi dotyczącymi prowadzenia 
działalności wywozowej” 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – jakim przedsiębiorcom? Przedsiębiorcom 
pomocy? 
 
Stawiam wniosek o wykreślenie podpunktów b i c wstawiając w to miejsce 
myślniki skoro to ma być ciągłość. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – moim zdaniem należałoby 
w punkcie „b” skreślić „pomocy udzielanej” a w punkcie „c” skreślić 
„pomocy”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – może by wprowadzić wyrazy 
„prowadzącym działalność”. Było by to jaśniej określone. 
 
Radny Maciej Makowski – Pan Burmistrz mówił, że jest to ściągnięte 
z dyrektyw unijnych, nie ma osoby, która przygotowywała ten projekt 
uchwały, wnoszę o odrzucenie tego projektu i rozpatrzenie na następnym 
posiedzeniu Rady. 
   
Radny Maciej Makowski wycofał swój wniosek. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – zgłaszam wniosek o przesunięcie 
rozpatrzenia tego projektu uchwały na koniec dzisiejszej sesji. 
 
Wniosek przeszedł 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego 
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych. 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/349/05 w sprawie wieloletniego planu rozwoju 
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
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kanalizacyjnych podjęta została 19 głosami „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących” i braku głosów „przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków stosowanych na terenie Gminy 
Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – w § 4 jest zapis, że zatwierdzona taryfa 
podlega ogłoszeniu w lokalnej prasie, jakiej?  
 
Burmistrz Zygmunt Michalak - w „Gazecie Pomorskiej”, „Powiat”. 
Radny Stanisław Gliszczyński – wnoszę o wykreślenie ostatniego akapitu 
uzasadnienia. Dotyczy to także poprzedniego projektu. 
Poprawkę wniesiono do projektów uchwał przez aklamację. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/350/05 w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków stosowanych na terenie Gminy Koronowo podjęta 
została 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 6 głosach 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – składam wniosek o 10 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – ogłaszam 10 minutową przerwę. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wznawiam po przerwie obrady XXX 
sesji. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXIX/335/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 
23 lutego 2005 roku w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli. 
 
Po przerwie w sesji uczestniczy 20 radnych. Nieobecna radna Zofia Lorenc.  
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – załącznik wszyscy mają, znają go, 
otwieram dyskusję. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – dlaczego wracamy do tej sprawy? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – przed poprzednią sesją odbyły 
się konsultacje projektu regulaminu z Wydziałem Prawnym i Nadzoru 
Kujawsko-Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy co do 
poszczególnych kwestii i zapisów. Wydawało się, że wszystko zostało 
uzgodnione i ustalone słownie. Na piśmie jednak tego uzgodnienia nie 
mamy. Po podjęciu uchwały i dostarczeniu jej do Wydziału Prawnego 
i Nadzoru wprowadzono pewne kosmetyczne korekty, co do zapisów i stąd 
te kosmetyczne zmiany, które muszą być uwzględnione. Nie są to żadne 
istotne zmiany, jeśli ktoś jest zainteresowany Pani Zakrzewska może 
dokładnie omówić. 
 

Radny Stanisław Gliszczyński – nie będzie w związku z tym żadnych 
skutków finansowych dla gminy? 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – nie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. W głosowaniu nie wzięła udziału 
chwilowo nieobecna radna Zofia Lorenc. 
Uchwała Nr XXX/351/05 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XIX/335/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 lutego 
2005 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
podjęta została 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – załącznik wszyscy radni mają, 
otwieram dyskusję. 
 
Radny Michał Gmys – czy znana jest wysokość tej dotacji? 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – oficjalnie wysokości dotacji nie znamy, 
mamy natomiast nieoficjalną informację, jest ona nieciekawa, wynosi 
130 tyś. zł.  
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Kierownik Wydziału Oświaty Janina Zakrzewska – nieoficjalnie 
dowiedziałam się, że dotacja na cały rok to kwota 131.161 zł. Do tej pory 
wpłynęło 860 wniosków. W naszym regulaminie mamy określoną dolną 
granicę 45,- zł. górną 60,- zł.  
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Gminy prawdopodobnie będą zmuszone 
dokładać. 
P. Janina Zakrzewska – ustawa o pomocy społecznej określa, że osoby są 
uprawnione, gdy dochód w rodzinie jest 316 zł. na osobę, ustawa 
o świadczeniach rodzinnych określa minimalną stawkę tj. 44,80 zł. my 
przyjęliśmy 45,-zł., maksymalna stawka jest określona na 112,- zł. my 
przyjęliśmy 60,- zł. Z powyższego wynika, że na te nawet minimalnie 
skalkulowane stawki nie będzie z dotacji pokrycia finansowego. Dokładnie 
wszystko okaże się po przeanalizowaniu wszystkich złożonych wniosków, 
którą dokona Komisja Stypendialna. 
 
Radny Piotr Jagielski – środków orientacyjnie starczy na pokrycie 290 
wniosków po najniższej stawce, co z pozostałymi? 
P. Janina Zakrzewska – uchwała jest podjęta zgodnie z ustawą, która 
określiła, że do 3 miesięcy po ukazaniu się tej ustawy o zmianie ustawy 
o systemie oświaty Rady są zobowiązane do dnia 31 marca 2005 r. przyjąć 
regulamin, określić stawki i kryteria dochodowe w zależności od dochodu 
na członka rodziny. 
 
W sesji uczestniczy 21 radnych. Na salę obrad wróciła radna 
Zofia Lorenc. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – dotacji starczy na ok. 300 wniosków, 
wpłynęło ponad 800, kryteria są jasno określone w regulaminie, co zrobić 
z osobami, które spełnią kryteria a dla których nie starcza pieniędzy? Jak 
w tym przypadku zachowa się Komisja? 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – nie wiem ile tych wniosków będzie 
zweryfikowanych, może nie 800 a 700. Na dzień dzisiejszy nie wiem czy 
gmina będzie musiała z własnych pieniędzy dołożyć, czy będziemy 
występowali o zwiększenie dotacji. Słyszałem dzisiaj taką wersję, że 
niektóre gminy chcą oprotestować te przydziały środków.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – ale ta pula środków też nie do końca 
jest jeszcze potwierdzona. 
 
P. Janina Zakrzewska – to są dane nieoficjalne. Informację o wysokości 
uzyskałam telefonicznie z Kuratorium Oświaty. 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/352/05 w sprawie regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Koronowo podjęta została 20 
głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku głosów 
„przeciw”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia 
w oświatowych jednostkach budżetowych rachunku dochodów 
własnych. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania do projektu 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – kto to będzie kontrolował? 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Wydział Oświaty. 
Kierownik Wydziału Oświaty Janina Zakrzewska - wszystkie jednostki do 
tej pory musiały sporządzać z wykonania sprawozdania Skarbnikowi Gminy 
i nic w tym zakresie się nie zmieni. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/353/05 w sprawie utworzenia w oświatowych 
jednostkach budżetowych rachunku dochodów własnych podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego pomiędzy drogą 
powiatową nr 1526 C a Kanałem Lateralnym we wsi Samociążek 
gmina Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania, uwagi, 
wątpliwości. 
Radni nie zgłosili uwag.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Uchwała Nr XXX/354/05 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego pomiędzy drogą 
powiatową nr 1526 C a Kanałem Lateralnym we wsi Samociążek 
gmina Koronowo podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”, 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia 
uchwał Rady Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do 
sporządzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania lub uwagi do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag i pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/355/05 w sprawie uchylenia uchwał Rady 
Miejskiej w Koronowie o przystąpieniu do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
gruntów pomiędzy Nadleśnictwem Różanna a Gminą Koronowo 
(w: Koronowie, Samociążku, Sokole Kuźnicy i Mąkowarsku). 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania lub uwagi do projektu 
uchwały? 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/356/05 w sprawie zamiany gruntów pomiędzy 
Nadleśnictwem Różanna a Gminą Koronowo podjęta została 
jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” 
i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
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Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw 
ulicom w miejscowości Tryszczyn. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są pytania, uwagi do projektu 
uchwały? 
 
Radna Zofia Lorenc – czy mieszkańcom Tryszczyna podobają się nazwy 
ulic? 
 
Radny Tomasz Gordon, Sołtys Sołectwa Tryszczyn – pierwsze zebranie 
wiejskie w sprawie ustalenia nazw ulic w Tryszczynie odbyło się 
w ubiegłym roku we wrześniu, następnie trwały konsultacje. Zebranie 
wiejskie w dniu 21 lutego 2005 roku podjęło uchwałę Nr 2/05 w sprawie 
podziału sołectwa Tryszczyn na ulice i nadania nazw ulicom. 
Na samym początku droga prowadząca na Kolonię miała nosić nazwę 
Kolonijna. Jednak w związku z wnioskami mieszkańców ulica prowadząca 
w tym kierunku ma nosić nazwę Ks. Jana Hamerskiego. Był to ksiądz 
zamordowany przez Niemców podczas II wojny światowej. Wniosek 
mieszkańców w tej sprawie przyjęty został jednogłośnie. Wszystkie 
pozostałe nazwy ulic są pogrupowane, aby można było łatwo trafić w dany 
rejon sołectwa np. ul. Świerkowa, Akacjowa, Klonowa, itp. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/357/05 w sprawie nadania nazw ulicom 
w miejscowości Tryszczyn podjęta została jednogłośnie 21 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odpłatnego 
przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonej na 
terenie Wtelna. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Kto ma pytania lub uwagi do 
projektu uchwały? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – jaka jest wycena tej nieruchomości? 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami UM Barbara Piłat – 
wg wyceny biegłego to kwota 80.100,- zł.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – a zadłużenie? 
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Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami UM Barbara Piłat – 
zadłużenie wynosi 100 tyś. zł. plus odsetki. Zadłużenie przewyższa więc tę 
wartość nieruchomości. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wypadałoby dopisać, że to ureguluje 
część zaległości. Dopisujemy w uzasadnieniu „części” zaległości. 
Poprawkę radni przyjęli przez aklamację. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – jakie są odsetki? 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami UM Barbara Piłat – 
nie posiadam takich danych. 
Radny Tomasz Gordon - w podatkach odsetki wynoszą jedną złotówkę od 
100 zł. za jeden miesiąc. Tu więc będzie to tysiąc złotych na miesiąc. 
 
Radny Maciej Makowski – czy mamy jakieś plany co z tym zrobimy? 
Wiemy, że Spółdzielnia „Rolnik” próbowała sprzedać tę nieruchomość, nie 
udało się. My po przejęciu jej będziemy musieli to zabezpieczyć, czy nie 
będzie to kolejny kłopot dla Gminy? 
Burmistrz Zygmunt Michalak – chcemy przejąć tę działkę po to, żeby 
chociaż w części wyrównać zaległości, które Spółdzielnia w stosunku do 
Gminy posiada. Jeśli z tego nie skorzystamy to powiem szczerze, że nie 
widzę żadnych innych możliwości wyegzekwowania zaległości. Nie 
ukrywam, że będziemy szukali nabywcę tego obiektu i terenu. Będziemy 
próbowali to po prostu sprzedać by pozyskać jakieś pieniądze. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – ta Spółdzielnia przekształci się w inną 
firmę. Od kogo my ściągniemy pozostałe zaległości? 
Burmistrz Zygmunt Michalak – wszystkie zaległości, zresztą taka jest 
uchwała podjęta przez Walne przejmuje „Agrokłos”. 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – spółdzielnia przejmująca 
odpowiada za wszystkie zobowiązania spółdzielni przejmowanej i ściąga 
wszystkie wierzytelności spółdzielni przejętej. 
Radny Stanisław Gliszczyński – jak zalegamy z mieszkaniem to przychodzi 
komornik i zabiera a tu okazuje się, że przez ileś lat nie było tu kontroli, 
narosła tak duża kwota zaległości. 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Spółdzielnia „Rolnik” w jakiejś części 
wywiązywała się ze swoich świadczeń. W roku 2004 dokonała spłaty 
zadłużenia w wysokości 15 lub 20 tyś. zł. Również w stosunku do tejże 
Spółdzielni jak i do innych spółdzielni rolniczych stosujemy taką zasadę, że 
prolongujemy, przekładamy terminy płatności. Próbujemy po prostu im 
pomagać, bo stan większość z nich jest bardzo trudny. Większość z tych 
spółdzielni już nie zarobkuje, koszty utrzymania są większe od ich 
dochodów. 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/358/05 w sprawie odpłatnego przejęcia przez 
Gminę Koronowo nieruchomości położonej na terenie Wtelna 
podjęta została 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 
i 5 głosach „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Rozwoju Miejscowości Mąkowarsko. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – kto jest za tym aby nie czytać 
załącznika projektu uchwały? 
„Za” wnioskiem głosowało 20 radnych, 1 „wstrzymał się” od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
 
Radny Piotr Jagielski – mam uwagę do wszystkich planów rozwoju 
miejscowości. Jest Rozporządzenie Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, które 
określa, w jaki sposób ma być ten wniosek złożony i co ma stanowić 
załącznik wniosku, min. jest napisane, że kopia uchwały budżetowej 
określająca środki finansowe przeznaczone na sfinansowanie kosztów 
realizacji projektu lub kopia wieloletniego programu inwestycyjnego 
uwzględniającego sfinansowanie projektu. Chciałbym zapytać czy mamy te 
środki, ile i w którym miejscu w budżecie są one zapisane? 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – na ubiegłej sesji ok. 14 tyś. zł. 
zostało przesuniętych na program odnowy wsi, gdzie było początkowo 
25 tyś. zł. Obecnie jest to kwota ok. 39 tyś. zł. na ten cel. Na następnej 
sesji mam nadzieję pokażemy Państwu promesy w Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska, które zagwarantują kredyt ten płatniczy na 
80% tego dofinansowania gminnego. 
 
Radny Piotr Jagielski – czy wystarczy tych środków dla wszystkich 
miejscowości? 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – my przedkładamy dzisiaj pięć 
planów, przy czym nie wiemy ile wniosków zostanie przyjętych 
i zakwalifikowanych, bo konkurs nie został jeszcze otwarty. Będziemy mieli 
pięć wniosków przygotowanych, jeśli z tego dwa się zakwalifikują 
będziemy zadowoleni, jeśli trzy będziemy bardzo zadowoleni. I myślę, że 
na te dwa środków powinno wystarczyć.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Uchwała Nr XXX/359/05 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Mąkowarsko podjęta została jednogłośnie 
21 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” 
i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Rozwoju Miejscowości Wierzchucin Królewski. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wnoszę o nie czytanie załącznika. 
Wniosek przeszedł 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/360/05 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Wierzchucin Królewski podjęta została 
jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” 
i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Rozwoju Miejscowości Tryszczyn. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wnoszę o nie czytanie załącznika 
projektu uchwały. 
Wniosek przeszedł 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/361/05 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Tryszczyn podjęta została jednogłośnie 21 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
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Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Rozwoju Miejscowości Wilcze. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Obrady sesji opuścił radny Maciej Makowski. Obecnych 20 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wnoszę o nie czytanie załącznika 
projektu uchwały. 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nie wziął udziału w głosowaniu 
chwilowo nieobecny radny Maciej Makowski. 
Uchwała Nr XXX/362/05 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Wilcze podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Rozwoju Miejscowości Salno. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
  
Na salę obrad wrócił radny Maciej Makowski. Obecnych 21 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wnoszę o nie czytanie załącznika. 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/363/05 w sprawie zatwierdzenia Planu 
Rozwoju Miejscowości Salno podjęta została jednogłośnie 21 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
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Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
Gminy Koronowo do Kujawsko - Pomorskiej Regionalnej 
Organizacji Turystycznej w ramach Powiatu Bydgoskiego. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – proszę o pytania, wątpliwości. 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/364/05 w sprawie przystąpienia Gminy 
Koronowo do Kujawsko - Pomorskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej w ramach Powiatu Bydgoskiego podjęta została 20 
głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXIX/344/05 z dnia 23 lutego 2005 roku w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego o przyjęciu przez miasto 
Bydgoszcz zadań gminy w zakresie przyjmowania osób w stanie 
nietrzeźwości do Izby Wytrzeźwień w Bydgoszczy. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy są jakieś wątpliwości, uwagi do 
projektu uchwały? 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/365/05 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXIX/344/05 z dnia 23 lutego 2005 roku w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego o przyjęciu przez miasto 
Bydgoszcz zadań gminy w zakresie przyjmowania osób w stanie 
nietrzeźwości do Izby Wytrzeźwień w Bydgoszczy podjęta 
została 18 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – ogłaszam 10 minutową przerwę.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – wznawiam po przerwie obrady sesji. 
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Po przerwie obecnych na sali obrad 20 radnych. Nieobecny radny 
Marian Kuropatwiński. 
 
Ad. 27a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
do zatwierdzenia projektu lub udzielenia pełnomocnictwa do 
zatwierdzenia projektów współfinansowania w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Nieobecny radny Marian 
Kuropatwiński. 
Uchwała Nr XXX/366/05 w sprawie upoważnienia do 
zatwierdzenia projektu lub udzielenia pełnomocnictwa do 
zatwierdzenia projektów współfinansowania w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego podjęta została 
jednogłośnie 20 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” 
i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu. 
 
Ciąg dalszy ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców na 
terenie gminy Koronowo realizujących nowe inwestycje. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy treść paragrafu 9 została już 
sformułowana? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – dzwoniłem i rozmawiałem z Panem 
Klapczyńskim mówił, że jest to przepisane z dyrektyw unijnych. Twierdzi, 
że tak to powinno pozostać.  
Zgodził się natomiast, co do § 5 projektu uchwały. W ust. 1 lit. „c” na 
końcu mamy „- oświadczenie przedsiębiorcy o stworzeniu nowych miejsc 
pracy potwierdzone stosownymi dokumentami (deklaracje ZUS). Moim 
zdaniem mogłoby to brzmieć i stawiam taki wniosek, czytam „stworzenia 
nowych miejsc pracy potwierdzone stosownymi dokumentami (deklaracje 
ZUS) – oświadczenie przedsiębiorcy”. 
  
Obecnych 21 radnych. Na salę obrad wrócił radny Marian 
Kuropatwiński. 
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Wniosek radnego Stanisława Gliszczyńskiego przeszedł jednogłośnie 21 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – zatem odstępujemy od zmiany § 9, 
czy są inne propozycje? 
Radni nie zgłosili więcej zmian do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXX/367/05 w sprawie zwolnień w podatku od 
nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie gminy Koronowo 
realizujących nowe inwestycje podjęta została 17 głosami „za”, 
przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 28. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej 
w Koronowie przedstawił przewodniczący Komisji Stanisław Gliszczyński. 
Sprawozdanie na piśmie załączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Odpowiedź na zapytanie radnego Tomasza Porazińskiego: 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – odpowiadam na zapytanie Pana 
Radnego Porazińskiego. „Pragnę wrócić po raz kolejny do sprawy 
referendum śmieciowego, o którym się często mówi jednak władze nie 
wykazują dość zdeterminowania by doprowadzić choćby do zainicjowania 
tego procesu.” 
Jest to nieprawda. W roku referendum unijnego w roku ubiegłym 
wystąpiliśmy do Krajowego Komisarza Wyborczego z prośbą 
o umożliwienie przeprowadzenia referendum w sprawie przejęcia przez 
Gminę gospodarki odpadami stałymi od właścicieli nieruchomości.  
Co się okazało, zgoda można było zrobić referendum w tym samym dniu, 
co referendum unijne, ale musi to być inne pomieszczenia, inna pełna 
komisja, której trzeba wypłacić diety, musi być druga urna, muszą być 
odrębne listy, protokoły. Dopiero wtedy, gdy ta procedura jest spełniona 
wynik referendum jest wiążący, jeżeli była odpowiednia liczba osób za 
przejęciem przez Gminę tego obowiązku, wówczas na mocy referendum 
i uchwały Rady Miejskiej to przejęcie następuje. Oszacowaliśmy tak 
wstępnie, że aby przeprowadzić to przy okazji referendum unijnego 
należałoby zabezpieczyć na to kwotę 30 do 40 tyś. zł.  
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Tak, że nie prawdą jest, iż w tym kierunku nic nie robiło. 
Minimalna frekwencja w referendum, aby było ono wiążące wynosi 30% 
uprawnionych i 2/3 musi być za pytaniem zadanym w referendum. 
„Zastanawiam się, czy Gmina Koronowo jest tak nieporadna, że musimy 
utonąć we własnych śmieciach, by zrobić to, co uczyniły, bez zbędnych 
trudności, gminy takie jak: Komorniki, Sanok, Starachowice czy 
turystyczna gmina Płaska w Puszczy Augustowskiej..” 
Tak się składa, że w roku ubiegłym byłem w Komornikach. Jest to gmina 
na obrzeżach Poznania, 6 tys. ha, liczy 11 tyś. mieszkańców, bezrobocie 
wynosi 5%, na terenie gminy istnieje jedna osada popegeerowska. 
Podczas spotkania z zastępcą wójta Komornik bardzo szczegółowo 
pytałem na temat przejęcia przez Gminę Komorniki obowiązku 
dotyczącego gospodarki odpadami stałymi.  
Pan Radny pisze „gdzie podobnie jak u nas największymi śmieciarzami są, 
niestety właściciele domków letniskowych”. W Komornikach 
przeprowadzono referendum w sprawie przejęcia przez gminę obowiązku 
gospodarki odpadami stałymi, ale mogli w nim uczestniczyć tylko 
mieszkańcy tej Gminy. Na terenie Gminy Komorniki są dwa ogródki 
działkowe i działkowicze złożyli do Naczelnego Sądu Administracyjnego do 
Poznania i wgrali zastrzeżenie, z jakiej to natury mają podejmować wynik 
referendum, w którym uczestniczyć nie tylko, że nie chcieli, ale nie mogli, 
bo nie byli mieszkańcami gminy. NSA przychyliło się do tej argumentacji 
i co do gospodarki odpadami POD zostały wyłączone. Referendum się 
udało i obejmuje tylko mieszkańców Gminy Komorniki. 
Kolejna teza z zapytania Pana Radnego - „Wprowadzenie uchwały 
śmieciowej poprzedzone referendum w gminach, które ją uchwałą 
przyjęły, zlikwidowano ten problem, a opłaty miesięczne na jednego 
mieszkańca za wywóz śmieci potrafiły spaść do 2,60 gr. w Starachowicach 
czy 4 zł. w Sanoku.” 
W Komornikach w roku 2004 opłata zryczałtowana od mieszkańca 
wynosiła 50,60 zł. Jest to ponad 4 zł. miesięcznie. Generalnie opłata ta 
w Gminie Komorniki nie załatwiła problemu śmiecenia, ponieważ śmieci 
leżą po lasach i po rowach. Kolejna sprawa to przejeżdżający turyści, bo 
gmina leży przy drodze krajowej w kierunku Wrocławia. 
Ściągalność tej opłaty wynosi 90%. Gmina ściąga te opłaty od 
mieszkańców, gromadzi je na wyodrębnionym koncie i angażuje w ramach 
przetargu publicznego firmę, która odbiera od mieszkańców gminy odpady 
stałe. Gmina co miesiąc płaci tej firmie za wystawioną fakturę. Co się 
okazało Gmina Komorniki do tych opłat wymierzalnych dokłada z budżetu 
ok. 200 tyś. zł, aby te faktury pokryć. 
Obowiązkiem gminy jest gospodarowanie i tworzenie warunków do 
selektywnej gospodarki odpadami. Gmina Komorniki chcąc rozwiązać ten 
problem niezależnie od kosztów, które są ponoszone na zbiórkę odpadów 
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stałych musi wynajmować drugą firmę, która jeździ od sołectwa do 
sołectwa i w określone dni odbiera opakowania szklane, opakowania 
metalowe, plastiki. Gmina Komorniki wydaje na zbiórkę tych odpadów 
dodatkowo 80 tyś. rocznie. 
Pan Radny pisze „Trzeba zwrócić uwagę także na pozytywny wpływ takiej 
uchwały, która poprawiła kondycje finansową zakładów komunalnych, 
angażując się w obsługę wywozu śmieci”. 
Wybierając firmę, która zajmowałaby się wywozem śmieci trzeba wyłonić 
ją w drodze przetargu. Tu nie ma pewności, że ten przetarg wygra firma 
miejscowa. W Gminie Komorniki wygrała przetarg firma lustrzana 
bydgoskiego Lobbe. Ten rynek wzięła firma obca spoza gminy Komorniki.  
Pan Radny powołuje się na artykuł w Polityce z marca tego roku, ja sobie 
przygotowałem artykuł w naszej miejscowej gazecie z 23 marca br. „Hala 
do śmieci” z Gazety Prawnej. Z artykułu tego wynika, że Rząd zmienia 
ustawy odpadowe w kierunku żeby była możliwość przejęcia przez gminę 
gospodarki odpadami stałymi bez potrzeby wrzucania pieniędzy 
w referendum. Wystarczyłaby tylko uchwala rady. 
Jeżeli byśmy takową uchwałę mieli w przyszłości podjąć, to sprawa 
wymaga poddania drobiazgowej analizie wszystkich za i przeciw oraz 
kosztów. Nie można tego czynić jak to napisano z determinacją tylko 
moim zdaniem z rozwagą zarówno do mieszkańców jak i budżetu. Trzeba 
sobie zdać sprawę, dam taki przykład, że mieszkaniec mieszkający 
w osadzie popegeerowskiej oprócz normalnego nakazu zapłaty podatku od 
nieruchomości, którego i tak najczęściej nie uiszcza, dostanie drugi nakaz 
uiszczenia tej opłaty „śmieciowej” i jak świat światem należy przyjąć, że 
ten człowiek tego również nie zapłaci.  
 
Radny Tomasz Poraziński – pomysł wyszedł od Pana Kołodziejczyka trzy 
lata temu. Uważam, że dyskusję na ten temat należy prowadzić. 
 

Odpowiedzi na zapytania i wnioski Pana Radnego Alfonsa Malinowskiego 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 
1. Wyznaczenie miejsca dla osób niepełnosprawnych to zadanie w krótkim 
czasie zrealizuje Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
w Koronowie. 
2. Drugi wniosek, z którym wystąpił Pan Radny Malinowski tu całkowicie 
się z Panem zgadzam. Jest to temat, którego Urząd Miasta Bydgoszczy 
unika. Myśmy dwukrotnie zwracali się o zorganizowanie spotkania. 
Mieliśmy uzgodnione spotkanie z przedstawicielami Komisji Budżetu Rady 
Miasta Bydgoszczy. Spotkanie miał zorganizować Vice Przewodniczący 
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Rady Miasta Bydgoszczy wspólnie z Panem Prezydentem i pomimo 
dwukrotnego przypominania do tego spotkania nie doszło.  
Na ostatnim spotkaniu z wójtami i burmistrzami powiatu bydgoskiego 
temat ten podejmowaliśmy i ustaliliśmy, że w miesiącu maju wywołamy 
czy przymusimy do zorganizowania posiedzenia Metropolitalnego Związku 
Gmin Bydgoskich. Taki Związek funkcjonuje. Przewodniczący tego Związku 
nie bardzo kwapi się do zorganizowania posiedzenia. My mamy kilka 
tematów, które na tym posiedzeniu chcielibyśmy przedłożyć. Takie 
posiedzenie odbędzie się w miesiącu maju i na tym posiedzeniu temat ten 
zostanie podjęty. W międzyczasie tak jak prosił o to Pan Radny zwrócimy 
się z apelem czy z prośbą do ościennych gmin, żeby wypracowali swoje 
stanowisko. Dotyczy to przede wszystkim takich gmin jak: Sicienko, Białe 
Błota oraz Solec Kujawski, Nowa Wieś i oczywiście Koronowo.  
My nie możemy jednak rozliczać się w taki groszowy sposób, jak to 
pierwotnie proponował Urząd Miasta Bydgoszczy, ponieważ my też nie 
rozliczamy się złotówkowo z Miastem Bydgoszczy, a ponosimy pewne 
koszty związane z czystością rzeki Brdy, z całą siecią kanalizacji dla strefy 
ochrony zewnętrznej ujęcia wody dla miasta Bydgoszczy. Jesteśmy, co 
prawda zobligowani decyzją Wojewody w tym zakresie. Nie mniej jednak 
środków na ten cel nie szczędzimy. Sądzę, że w miesiącu maju temat ten 
ostatecznie będzie sfinalizowany i bardziej konkretnie Panu Radnemu 
Malinowskiemu będziemy mogli udzielić odpowiedzi. 
 
Odpowiedź na zapytania i wniosek P. Radnego Stanisława Gliszczyńskiego. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 
1. Kontrola w zakresie zamówień publicznych jest cały czas realizowana. 

Jest ona do tej pory przeprowadzona w Miejsko-Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej, w Wydziale Oświaty, w dwóch szkołach w Sz. P. 
Nr 1 i Sz. P. Nr 2. Jest również przeprowadzona w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. Chociaż jeszcze wczoraj 
odbyło się w tej sprawie spotkanie. Termin zgodnie z zarządzeniem 
Burmistrza Koronowa, jeśli chodzi o wywiązanie się z tego zadania 
Komisja ma do dnia 25 kwietnia. Tak, że na dzień dzisiejszy ja nie 
mogę Wysokiej Radzie przedłożyć protokołów, ponieważ z tego co mnie 
informuje Komisja są one niekompletne. Ja dysponuję pewnymi 
notatkami, czy informacjami zwłaszcza tam, gdzie występują pewne 
wątpliwości czy zdaniem Komisji uchybienia i staramy się w sposób 
konkretny na te uchybienia reagować, wyjaśniać, czy jeśli jest taki 
konkretny wniosek Komisji kierować do Rzecznika Dyscypliny Finansów 
Publicznych. 
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2. Urząd Kontroli Skarbowej przeprowadził kontrolę w Zakładzie 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie w roku 2004, 
w dniach od 17 sierpnia do 17 listopada między innymi w zakresie 
celowości i zgodności z prawem gospodarowania środkami publicznymi 
w 2003 roku oraz prawidłowości rozliczeń z budżetem z tytułu podatku 
dochodowego od osób prawnych. Były tam ujawnione pewne 
nieprawidłowości. Ja z tej kontroli otrzymałem notę sygnalizacyjną, 
która dnia 24 marca została przekazana na moje ręce. W nocie tej były 
omówione kwestie rozliczeń z budżetem z tytułu podatku 
dochodowego. Pewne uchybienia, które zostały tam stwierdzone 
naprawiono, a dotyczyły one wykazania przychodów i zysków. 
Z informacji, jaką posiadam na dzień dzisiejszy ta sprawa została 
całkowicie wyjaśniona i korekta została dokonana. Było również 
uchybienie stwierdzające nieprawidłowości powodujące naruszenie 
zasad jawności i pisemności przy udzielaniu zamówienia publicznego 
polegające na nie przestrzeganiu wymogów odnośnie minimum danych 
zawartych w ogłoszeniu o przetargu oraz w informacji przesyłanej do 
dostawcy. Wyjaśnienie w tej sprawie zostało przez ZGKiM przekazane 
nie mniej jednak Urząd Kontroli Skarbowej zresztą tak samo jak każda 
jednostka, która dokonuje kontroli w przypadku stwierdzenia 
jakichkolwiek uchybień istnieje obowiązek skierowania sprawy do 
Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych i takie zawiadomienie 
zostało skierowane do Rzecznika I instancji z siedzibą w Bydgoszczy. 

3. Mnie nic nie jest wiadomo na temat zmian personalnych w wydziałach 
Urzędu poza tym, że w dniu wczorajszym miałem oficjalne zgłoszenie, 
ze strony Pani Janikowskiej-Grochowskiej - urbanistki, która otrzymała 
propozycję pracy na takim samym stanowisku w Urzędzie Miasta 
Bydgoszczy. Z uwagi na dogodności związane z dojazdem prosiła, aby 
wyrazić zgodę na Jej przejście. Nie wiem jeszcze dokładnie, kiedy to 
przejście nastąpi. My na miejsce tej Pani będziemy poszukiwać nowego 
pracownika, na pewno go znajdziemy, vacatu tutaj nie będzie.  
O innych zmianach nic nie jest mi wiadome. 

  
  Odpowiedź na zapytania i wniosek Radnego Józefa Helmina 
 
  Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk 
   
1. W sprawie podłączenia budynków mieszkalnych Wilczej Góry do 

wodociągu wiejskiego odbyło się spotkanie z Panami Obarzanek, 
dzierżawcami gospodarstwa rolnego na Wilczej Górze, którzy do tej 
pory dostarczają wodę mieszkańcom. Są gotowi partycypować w 
kosztach budowy. Gmina również chce dorzucić. Poprosiłem, aby 
powołać Komitet Społeczny budowy, żeby tych mieszkańców 
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zorganizować. Dokumentacja jest przygotowana i prawdopodobnie w 
miesiącu kwietniu te podłączenia bloków do sieci wiejskiej będą 
wykonane.  

2. W sprawie usunięcia dużych głazów, kamieni oraz wyfrezowania pni po 
ściętych drzewach my z takim wnioskiem zwrócimy się do zarządcy 
drogi nr 243.  

 
  Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski – Wykrzaczanie przy drodze oraz 
naprawa ubytków na drodze z Buszkowa od młyna w kierunku Łąska 
Wielkiego w najbliższych dniach zostanie to zrealizowane. Jest to ujęte w 
planie i będzie wykonane.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi na wnioski i zapytania? 
Radni nie zgłosili uwag. 
  
Ad. 30. Zamknięcie obrad XXX sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk zamknął obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 13:54. 
 
 
Koronowo, dnia 18 kwietnia 2005 r. 
 
Protokół sporządziła 
 
Adela Rojek 

 
 
 
 
 


